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>1.英语生日祝福语简短独特一句话
1、愿您永远跟朝阳、春天结伴，像青草漫野那样充满生机。
May you always be with the sunrise and spring, full of vitality like grass and wilderness.
2、让我的祝福像那悦耳的.铃声飘进你的耳畔，留驻您的心间。祝您生日快乐！
Let my blessings float into your ears like the sweet bell and stay in your heart. Happy birthday to you!
3、山迢迢，水遥遥，千里之外祝福到；嘘声寒，问句暖，寿星今日乐逍遥。生日快乐！
The mountains are far away, the waters are far away, the blessings are thousands of miles away; the hiss is cold, the question is warm, the longevity star is happy and happy today. Happy birthday!
4、一句问候，一声祝福，一切如愿，一生幸福，一世平安。祝生日快乐！
A greeting, a blessing, all the wishes, a lifetime of happiness, a lifetime of peace. Happy birthday!
5、年年生日，岁岁平安。愿心情如夏日玫瑰，绽放出快乐、幸福、美满！
Annual birthday, safe year after year. May the mood be like a rose in summer, blooming with happiness, happiness and happiness!
6、娇艳的鲜花，已为你开放；美好的日子，已悄悄来临。祝我亲爱的同事生日快乐！
Beautiful flowers have bloomed for you, and a beautiful day has come quietly. Happy birthday to my dear colleagues!
7、今夜，那一轮新月静静地映在我的窗棂，想把那一抹清光寄去，为你燃亮26枚心愿。
Tonight, the crescent moon quietly reflected in my window lattice, want to send that light, for you to light 26 wishes.
8、我祝你生活灿烂无比，我祝你前程似锦如意，生日快乐。
I wish you a splendid life. I wish you a bright future and a happy birthday.
9、愿祝福萦绕着你，在你缤纷的人生之旅，在你永远与春天接壤的梦幻里。
May the blessings linger with you, in your colorful journey of life, in your dream of forever bordering on spring.
10、朋友，在这美好的日子里，紧握属于你的幸福。祝你生日快乐。
Friends, in this beautiful day, grasp the happiness that belongs to you. Happy birthday to you!
>2.英语生日祝福语简短独特一句话
1、I sincerely feel a grateful interest in each return of this happy anniversary. Send you a birthday card and the accompanying gift is a token of my best wishes for your success and happiness.
每到你的生日，我都十分快乐。送上一张生日卡和一件礼物，略表心意。祝事业成功、生活幸福!
2、A gift of love for your birthday, which is a warm wish from my heart. Happiness for your birthday and always.
送上一份生日礼物，它是我内心深处的是生日祝福，祝你生日快乐，岁岁平安!
3、It is not everyday you have a birthday, so hope you have a wonderful one. May it be followed by days and weeks and months and years of happiness for you!
不是每天都能过生日，希望你今天生日快乐，愿你年年岁岁幸福永伴!
4、Birthday comes and birthday goes each year, and this leaves the happy memories for ever. May this special day brightens each hour like sunshine that cheers every flower.
年年生日来而复去，留下永久的快乐回忆。愿今天的每时每刻都充满明媚，似阳光普照鲜花绽放!
5、Here comes today with special pride in all the achievements you have made. May your dearest wishes through all the years in store come true, and make you happier than you have ever been before.
愿你宿愿得偿，快乐幸福更胜以往。
6、Looking back across the years, we come to realize that it takes many birthdays to make us kind and wise. Growing older only means the spirit grows serene. Happy birthday!
回首以往，我们渐渐认识到，是这些众多的生日使我们宽厚仁爱，更增智慧，年龄的增长使心境愈趋宁静。祝生日快乐!
7、May your life brighter as eachbirthday comes and goes. The nicest kind of birthday that could be wishes for you.
愿你每个生日都使生命更加亮丽，祝生日无比美好、快乐!
8、May your birthday bring lots of joy in the year you have begun. Accept my wishes for many happy returns on your birthday.
愿你的生日带给你无限快乐的一年，请接受我的生日祝福!
9、May each hour be happy one on this special day. May the day ahead be more than happy, too, as all your dreams and plans work out just right for you.
祝你在这特殊的日子里，时时刻刻都充满快乐，祝你来日多福，捷报频传!
10、Wishing you a wonderful birthday. You make this world a nicer place just by being so kindhearted. May this day that is all your own hold happiness for you and the years to come be filled with all the best things, too.
祝你生日快乐，你的善良使这个世界变得更加美好，愿这完全属于你的一天带给你快乐，愿未来的日子锦上添花!
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1、轻轻捎给你我的祝福小小言语，浓浓情谊都在这一份真挚的心意永远伴随着你我祝你生日快乐。
Gently send to you my blessing small words, thick friendship in this sincere heart always with you I wish you a happy birthday.
2、在这个特殊的日子里，我祝你：天天娃哈哈，岁岁乐百事，笑脸美如花，青春惹人夸。生日快乐！
In this special day, I wish you every day: Wahaha, suisui Le Pepsi, smiling face like beauty, youth provoking kua、Happy birthday!
3、现在生日不送礼，写句祝福送给你，如果你嫌礼不够，再把我也往上凑。祝你生日快乐！
Now birthday is not gifts, write a sentence blessing to you, if you dont gift enough, and then I also go up、Happy birthday to you!
4、羡慕你的生日是这样浪漫，充满诗情画意，只希望你的每一天都快乐、健康、美丽。
Envy you your birthday is so romantic, full of a quality suggestive of poetry or painting only hope you, happy every day, healthy and beautiful.
5、生日快乐！你快乐所以我快乐，你不快乐我不快乐。不管谁快乐，还是祝你生日快乐！
Happy birthday! You happy so I happy, you are not happy I am not happy、No matter who is happy, or wish you a happy birthday!
6、的闺蜜，是你们毫无隐瞒，互相信任，她爱你爱到死。生日快乐！
You are the best bestie, nothing to hide, mutual trust, love you love her、Happy birthday!
7、祈望你心灵深处芳草永绿，青春常驻，笑口常开。祝你生日快乐，健康幸福，家庭和睦！
Hope your soul green forever, youth, happiness、I wish you a happy birthday, health and happiness, family harmony!
8、今天，是你走向成熟的第一步，祝你走得踏实，走得沉稳，走出一条鲜花满途的大道。
Today, is your first step towards maturity, I wish you go steadfast, walk steadily, out of a flower full of avenue.
9、愿祝福萦绕着你，在你永远与春天接壤的梦幻里。祝你：心想事成幸福快乐！生日快乐！
May the blessings linger on you in the dream of your ever spring、I wish you: happy! Happy birthday!
10、在这个值得庆贺的日子里，我虽无鲜花与美酒献礼，但心中有歌，谨祝你一生快乐。
In this celebration of the day, I do not have the gift of flowers and wine, but the hearts of the song, I wish you a happy life.
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1、祝你生日快乐，永远都幸福。仰首看见康庄大道在面前，俯首看见金银铺满地！
Happy birthday to you and always be happy. Look up and see Kangzhuang Avenue in front of you. Look down and see gold and silver all over the floor.
2、生日快乐，永远快乐！愿所有幸福平安常伴左右！
Happy Birthday, Happy Forever! May all happiness and peace be with you all the time!
3、关心你的朋友，在这一天衷心祝你快乐到永远！生日快乐！
Concerned about your friends, on this day I sincerely wish you happiness forever! Happy birthday!
4、愿这完全属于你的一天带给你快乐，愿未来的日子锦上添花！
May this day be yours to bring you happiness, and may the days ahead be more beautiful!
5、祝我亲爱的朋友生日快乐，幸福永远属于你！
Happy birthday to my dear friend, happiness always belongs to you!
6、愿你在今后的每一天，生活多姿多彩，事业一往无前，日子幸福无边！祝你生日快乐。
May you have a colorful life, a never-ending career and endless happiness every day in the future! Happy birthday to you.
7、衷心地祝愿在你的生日和未来的每一天，你都永远充满着欢乐。
I sincerely wish you happiness on your birthday and every day in the future.
8、生日的烛光中，请用心去点燃每一只蜡烛，那都是我的祝愿：生日快乐！
In the candlelight of your birthday, please Kindle every candle with your heart. That is my wish: Happy Birthday!
9、在你生日的这一天，将快乐的音符，作为礼物送给你，愿你一年天快快乐乐，平平安安。
On your birthday, happy notes will be given to you as gifts. May you be happy and safe every day of the year.
10、希望这一块友谊的蛋糕，给你的生日增添一份精彩，朋友，生日快乐。
I hope this cake of friendship will add a wonderful birthday to you, friends, happy birthday.
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1、Affectionate birthday greetings、Birthday means a new beginning and a new chance to take hold on life.
在你生日之际，向你致以亲切的祝贺。生日意味着一个新的开端，意味着重新把握生活的机会。
2、Its time to celebrate your birthday、Happy birthday to an attractive and intellectual girl.
是庆祝你生日的时候了，祝福美丽、聪颖的你生日快乐!
3、Many happy returns of this special day、All our best wishes go to you on your birthday.
祝你生日快乐，给你我们所有的祝福!
4、We hope that you enjoy this special day and your birthday grows happier by the minute!
我们祝你欢庆这一天，愿你生日的快乐与分俱增!
5、Thank you, Mother, for your love, your smiles, your faith and trust, but most of all for being such a wonderful mother.
谢谢您，母亲，谢谢您的爱抚、您的微笑、您的信念、您的信任，但最重要的是，谢谢您是这样慈祥敦厚的母亲。
6、Wishing you a birthday that is among your very best、I hope that all the years ahead will be as happy as you have been in the past.
祝你度过一个最美好的生日，希望你未来的日子与以往一样快乐!
7、Congratulations on your birthday、May the coming year be filled with happiness and success.
敬贺诞辰!愿这一切充满欢乐、成功!
8、May every special happiness fill this day for you and may the year bring all the best things you are looking forward to.
愿你的生日特别快乐，愿新的一年中心想事成!
9、Congratulations and warmest wishes for your birthday and every day.
祝你生日快乐，天天快乐!
10、Warm wishes on your birthday、I send along my love and affection for you as well as a small gift、Take care!
热烈祝贺你的生日，捎给你我对你的爱，也寄去一件小礼物，多保重!
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